国际本科学生申请毕业所需材料及要求
Graduation requirements for International undergraduate students
1. 请至四牌楼403办公室填写《东南大学外国留学生申请学士学位申请表 》
Please come to CIS Rm. 403 and fill in SEU Application Form for Bachelor 's Degree for International Students.
2.去指定地点照毕业照片（6张2寸照片，1张电子照片）纸质照片交到403办公室，电子照片发到邮箱academic403@pub.seu.edu.cn
地址：皇家照相馆，南京成贤街96号
电话：025-83619768 
Graduation photograph ( 6 2-inch photos, 1 electronic copy)
Add: Royal Photo Studio  No.96 Chengxian Street, Nanjing City 
Tel:  025-83619768  
Paper photos should be submitted to 403 office, electronic photos should be sent to academic403@pub.seu.edu.cn
3.提供 HSK三级及以上证书复印件（请考完hsk考试的同学及时去领取HSK证书）(2014年及以后入学的学生毕业时需提供HSK4级及以上证书)
1 Photocopy of HSK result (HSK Level 3 or above). Students who are enrolled in 2014 and beyond are required to provide HSK Level 4 and above. 
Remember to pick your HSK certificate after the exam.
4.在校期间成绩单原件两份。
 Two copies of transcripts during school 
5.提供本人护照照片页复印件一份。
A copy of your passport photo page
6.确认并打印你的个人信息（姓名必须是护照姓名，确认过后将不能修改）
	一卡通号码
	中文姓名
	护照姓名
	出生日期
	国籍
	护照号码

	2********
	*****
	******
	1992-APR-12
	*****
	******


Confirm and print your personal information. (The name on the certificates will be the Passport Name. Once confirmed, you can not change your personal information. Please make sure!)
	[bookmark: OLE_LINK1]ID Number
	Chinese Name
	Passport Name
	Date of birth
	Nationality
	Passport Number

	2********
	*****
	******
	1992-APR-12
	*****
	******



7.填写毕业生信息收集表
[bookmark: _GoBack]   Fill in Graduates Information Collection Form .

8.到四牌楼403办公室确认个人信息 , 并填写东南大学留学生离校通知单 
Send the documents above to CIS Rm. 403, confirm your personal information and fill in SEU Notification of Leaving for International Students.
9.如不能如期毕业，请于6月9日前到四牌楼403办公室填写《东南大学延长学习年限申请表》
 If you are unable to graduate as scheduled, please fill in the "SEU Application Form for Extension of Study Period" by June 9.

